
 Krajevna skupnost Renče 

ZAPISNIK 
7. Redne seje sveta KS Renče 

 15.11.2023 ob 18:00 v prostorih KS Renče 
 
Prisotni člani sveta KS Renče: 

1. Alan Čoha 
2. Evelina Černe 
3. Maja Zorn 
4. Teja Pahor 
5. Vasja Miklavčič 
6. Alan Rijavec 
7. Gaia Ožbot 
8. Marko Krpan 
9. Domen Gregorič 

 
Ostali prisotni: 

1. Polona Čermelj 
 
Opravičeno odsotni: / 
 
Sejo sveta KS Renče je sklical in vodil predsednik KS Renče, Alan Čoha. 
 
Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje sveta KS Renče 
2. Izvolitev novega tajnika KS Renče 
3. Poročilo predsednika 
4. Glasovanje o izrednem obratovalnem času bara Renc 
5. Organizacija decembrskih dogodkov  
6. Poraba investicijskih sredstev - Proračun 2024 
7. Razno 

 
Predsednik ugotovi, da je prisotnih sedem od devetih izvoljenih članov sveta KS Renče. Svet KS 
Renče je sklepčen.  
 
1. Potrditev zapisnika 6 redne seje sveta KS Renče. Zapisnik je bil članom posredovan skupaj z va-
bilom na 7.redno sejo sveta. Nobeden nima pripomb, člani glasujejo za potrditev: 
 
Glasovanje ZA: 7       PROTI: 0 
 
Zapisnik 6.seje je potrjen. 
 
2. Izvolitev novega tajnika KS Renče (dosedanja tajnica KS RENČE Maja Zorn je z 31.10.2023 
odstopila). Za novo tajnico KS Renče je bila predlagana Polona Čermelj, ki je vlogo sprejela. Potrditi 
jo morajo še člani KS Renče. Predsednik, da na glasovanje naslednji sklep:  
Za tajnico KS Renče se izvoli Polona Čermelj 
 
Glasovanje ZA: 7     PROTI: 0 



 Krajevna skupnost Renče 

 
Sklep o potrditvi nove tajnice sprejet, izvoli se Polono Čermelj. 
 
Seji se je pridružil Alan Rijavec ob 18:10 
 
Seji se pridruži Vasja Miklavčič ob 18:15 
 
3. Poročilo predsednika 
Predsednik, obvesti člane krajevne skupnosti o stanju del Rekonstrukcije in novogradnje vodovo-
dnega sistema in kanalizacije po Renčah. Do konca novembra, naj bi bila zaključena vsaj prva plast 
asfaltacije po celotni občini. 
 
Nadalje, predsednik člane obvesti, da je bil v tem času izdelan požarni red za vse prostore KS Renče. 
 
Predsednik predlaga, da se sredstva namenjena KS Renče iz proračuna 2023 nameni izdelavi fitnes 
naprav, poleg obstoječih otroških igral, v športnem parku za OŠ Renče. Predlaga glasovanje ali se 
vsi člani s predlogom strinjajo: 
 
Glasovanje ZA: 9        PROTI: 0  
 
4. Glasovanje o izrednem obratovalnem času bara Renc 
Predsednik člane obvesti, da so prejeli prošnjo bara Renc za izredno posamično ( 1 urno) podaljša-
nje obratovalnega časa za 8 pikado turnirjev, ki se bodo odvijali do maja 2024.  
Glede na to, da so v preteklosti bile pritožbe bližnjih stanovalcev predsednik pred glasovanjem po-
novno podrobno opiše problematiko in stališča, ki jih obe strani zavzemata.  
Predsednik v glasovanju ne sodeluje zaradi morebitnega navzkrižja interesov. 
 
Glasovanje ZA: 6         PROTI: 0          VZDRŽANI: 3 
 
Člani se po glasovanju dogovorijo, da se v primeru dveh uradno zabeleženih kršitev nočnega reda 
in miru s posredovanjem policije ali drugih pristojnih služb, soglasje za podaljšanje obratovalnega 
časa prekliče.  
 
5. Organizacija decembrskih dogodkov 
KS Reče bo v Decembru organizirala 2 dogodka: 
 
1. DOGODEK: DECEMBERSKI ŽIV ŽAV v so-organizaciji z OŠ RENČE 1.12.2023, V Kulturni dvorani 
Renče z začetkom ob 17h 
 Gledališka predstava za otroke ob 18h 
 Novoletni bazar 
 Kulturni program OŠ Renče 
 Šacanje pršuta (pršut kupijo KS Renče in Kultura skupaj) 
 Kuhano vino pripravi SUP-kultura 
 Prižig lučk na smreki, ki bo postavljena na placu pred cerkvijo 
 KS Renče pripravi in deli čaj za otroke brezplačno 
 
Dodelijo se dela vsem članom KS: Domen G. pripravi letak, Teja P. slika na dogodku, Maja Z. pripravi 
listke za šacanje in škatlo, Alan R. vpraša Renške bare za sodelovanje pri pripravi hrane in pijače, 
Marko K. pripravi pršut, Alan Č. prijava dogodka, Gaia pripravi posodo za čaj. 
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2. DOGODEK BOŽIČNI BAZAR v so-organizaciji z OŠ Renče in Občino Renče Vogrsko 17.12.2023 ob 
17h 
 Gledališka predstava za otroke od 17h do 17.30h. 
 Za dogodek občina priskrbi darila za otroke. 
 Šola organizira in okrasi oder 
 Nastopi ansambel Vipavski kvintet in še drugi dve glasbeni skupini 
 Pripravi se kuhano vino (potrebno nadalje doreči kdo, koliko,...) 
 Renške gostince, k sodelovanju povabi Alan R.  
 
6. Projektni predlogi za umestitev v Proračun 2024 
Glej prilogo zapisniku 
 
7. Razno 
Predsednik spodbudi člane, da tudi sami podajo predloge, novosti, tematike, o katerih bi se želeli 
pogovoriti: 
 
 Marko Krpan pove, da se išče prostor v katerem, bi osnovnošolci OŠ Renče, lahko zbirali papir 1 

mesec (predlaga prostor pred ZD, ki je še vedno prazen) 
 Potrebno bi bilo popraviti poškodovana igrala v športnem parku za OŠ Renče 
 Teja Pahor pokaže pismo, pritožbo krajanke, nad neprimernim obnašanjem renških otrok, ki 

kričijo, zmerjajo, mečejo petarde, uničujejo igrala, nadlegujejo živali, izsiljujejo mlajše otroke, 
itd.,  
Gospa prosi KS Renče naj ustrezno ukrepa. Po pogovoru, se člani KS Renče, soglasno odločijo, 
da v tej zadevi niso pristojni za odločanje in da se je v primerih delinkventnosti in uničevanja, 
potrebno pritožiti pristojnim organom.  

 Maja Zorn omeni, da je v Mohorinih potrebno posekati drevo, imajo že osebo, ki bi posekala 
drevo in ga odpeljala, prosi samo za odobritev. 

 
Seja je bila zaključena ob 19:30 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisnik pripravila:                                                                                 Predsednik KS Renče: 
 
Polona Čermelj                                                                                        Alan Čoha 
Tajnik KS Renče  

 


